
 
Mook en Middelaar, 23 november 2020 
 
 
 
Beste Inspreker, 
 
U was, via de griffier, een van de insprekers tijdens de digitale raadsvergadering van 18 
november 2020. De aanleiding was agendapunt 10.2 Startnotitie Ecozone Molenhoek. 
Met veel belangstelling hebben we kennisgenomen van uw inbreng. 
Zoals u heeft gehoord hebben wij ten aanzien van dit agendapunt een amendement 
ingediend. Hiermee hebben we ons beslist niet vastgelegd op de keuze voor de zogenaamde 
5A variant, maar uitgesproken dat bij het zoeken naar een oplossing alles wat er al ligt aan 
kennis en onderzoek meegenomen mag worden. 
We hopen dat uit het onderzoek een paar concrete oplossingen komen waaruit de raad een 
keuze kan maken.  
 
Bij ons zullen onder andere de volgende aspecten meewegen in de beoordeling.   
De oplossing moet proportioneel zijn, ook in relatie tot de natuur en het 
verkeershinderprobleem moet duidelijk verminderen. Verder moet de inrichting van de 
wegen goed verkeersgedrag afdwingen en mogen de genomen maatregelen geen verkeer 
aanzuigende werking hebben. 
 
Als we geen beperkingen hadden met corona zouden we u graag uitgenodigd hebben ‘op de 
koffie’, zoals we dat gewoon zijn te doen. Dan zouden we elkaars bedoelingen en intenties 
kunnen verduidelijken. Ook zouden we opgeroepen beelden over elkaar kunnen bevestigen 
of nuanceren. Uiteraard staan we open voor nieuwe ideeën.  
Wat ons betreft houden we de koffie tegoed totdat de coronamaatregelen ons weer wat 
meer ruimte geven.  
 
Alvast hartelijk dank voor uw meedenken en input, 
Met vriendelijke groet, 
Namens de fractie van de PvdA, 
Lee Tonnaer 
 
 
 
 
 
 
 


